
Openstaande toezeggingen college gemeente Ouder-Amstel 

Nummer Datum Fractie Toezegging Status Portefeuille-

houder 

Deadline Afge-

handeld 

16/06 Cie 

Ruimte 

2/6/16 

NB De vragen die de inspreekster bij 

reparatieplan Duivendrecht begin 

2016 zegt te hebben verzonden 

aan de gemeente (over 

woninggroen), alsnog 

beantwoorden. 

Dit is gebeurd. De Maa - Ja 

16/11 Cie B&B 

16/6/16 

OAA Aan de korpsleiding verzoeken 

om in het blad van de brandweer 

te rectificeren, als de raad 

vanavond besluit tot een 

satellietkazerne 

 Blankers-

Kasbergen 

Z.s.m. Nee 

16/15 Raad 

14/7/16 

D66 T.z.t. de raad informeren over de 

evaluatie Sibiz/Amstelstroom. 

 Blankers-

Kasbergen 

T.z.t. Nee 

16/16 Extra cie 

Ruimte/ 

B&B 

20/9/16 

NB N.a.v. evaluatie Fietsnota en 

Fietsstimuleringsplan: 

Onderzoeken of de geasfalteerde 

kruising van fietspaden van de De 

Flinesstraat met de Spaklerweg, 

waar een drempel zit die 

gevaarlijk kan zijn voor brommers 

en scooters, veiliger kan worden, 

bijvoorbeeld via borden. 

Hierop is met een 

memo bij het 

postoverzicht op 23 

november 2016 

geantwoord. 

Korrel  Ja 

16/18 Cie 

Ruimte 

29/9/16 

NB N.a.v. startnotitie Duurzaamheid: 

Schriftelijk antwoorden op de 

vraag of het klopt dat het aandeel 

hernieuwbare energie met 40% 

moet stijgen tot 2040, omdat uit 

de grafiek is op te maken dat het 

aandeel hernieuwbare energie tot 

40% (van het totaal) moet stijgen 

en op de vraag of de tabel bij de 

VvE’s klopt, omdat daar (reken-) 

Begin 2017 zal hier 

een notitie over 

worden aangeboden 

aan de raad, 

gebaseerd op actuele 

cijfers. 

De Maa  Nee 



fouten in lijken te zitten. 

16/19 Cie 

Ruimte 

29/9/16 

PvdA N.a.v. erfgoedbeleid 2016-2020: 

Een link naar de 

Rijksmonumenten in de gemeente 

aan de raadsleden en 

commissieleden doen toekomen. 

 Van der Weele  Nee 

16/23 Raad 

6/10/16 

Diverse N.a.v. erfgoedbeleid 2016-2020: 

De benoeming van de 

erfgoedcommissie via de 

gemeenteraad laten gaan. 

Hierop is met een 

memo bij het 

postoverzicht op 23 

november 2016 

geantwoord. 

Van der Weele  Ja 

16/25 Cie 

Begroting 

27/10/16 

PvdA Kijken hoe de planning van 

collegevoorstellen richting raad 

bekendgemaakt kan worden aan 

inwoners, zodat zij weten 

wanneer onderwerpen in 

commissie en raad aan de orde 

komen. 

 Van der Weele  Nee 

16/26 Raad 

3/11/16 

OAA, 

PvdA, 

NB, GL 

Het onderhoud van het fietspad 

langs de Rijksstraatweg in 

principe naar 2018 halen, na 

onderzoek van de gevolgen 

daarvan (incl. kijken naar niveau 

Heel en veilig, gebruik andere 

materialen) en hiermee 

terugkomen naar de raad. 

 De Maa  Nee 

16/27 Raad 

3/11/16 

OAA Met de sportverenigingen 

bespreken of het invoeren van 

een jaarlijks uit te roepen 

sportploeg/sportman/sportvrouw 

van het jaar hen ondersteunt. 

 Korrel  Nee 

16/28 Raad 

3/11/16 

OAA In een aparte bijeenkomst met de 

raad, met ambtelijke en evt. 

externe ondersteuning, gaan 

brainstormen over de 

mogelijkheden die er zijn om de 

 Blankers-

Kasbergen, De 

Maa 

 Nee 



leegstand in het Dorpshart aan te 

pakken. 

16/29 Cie B&B 

1/12/16 

OAA, 

VVD 

Met een plan van 

aanpak/bedrijfsplan Duo+ naar 

de raad komen incl. een 

inschatting of na drie jaar het 

traject geheel afgerond zal zijn. 

 Blankers-

Kasbergen 

Eerste 

kwartaal 

2017 

Nee 

16/30 Cie B&B 

1/12/16 

VVD Een overzicht aan de raad 

verstrekken van hoeveel er aan 

inhuur is besteed in 2016, incl. 

een duiding waar dat vandaan 

komt (vacatureruimte, extra). 

 Blankers-

Kasbergen 

Zo 

mogelijk 

vóór 15 

december 

2016 

Nee 

16/31 Cie B&B 

1/12/16 

en 

8/12/16 

OAA Schriftelijk antwoorden op de 

vraag over de Rijksstraatweg, 

waar de verkeerssituatie 

veranderd is en fietsers geen 

voorrang meer hebben en wellicht 

een bord geplaatst zou moeten 

worden om dit aan te geven. 

 Korrel/De Maa  Nee 

16/32 Cie B&B 

1/12/16 

VVD Schriftelijk antwoorden op de 

vraag wat de relatie is van de 

gemeente met de verzender van 

een brief met een commerciële 

toon die is verzonden aan 

woningeigenaren over het 

geopende energieloket (waarin er 

een samenwerking met de 

gemeente wordt gesuggereerd). 

 De Maa  Nee 

16/33 Cie B&B 

8/12/16 

GL Evenementenbeleid: Een jaar na 

de vaststelling van het 

evenementenkader evalueren of 

het werkt en of er aanpassingen 

nodig zijn. 

 De Maa  Nee 

16/34 Cie B&B 

8/12/16 

PvdA, 

D66 

Nagaan waarom de bussen nog 

niet rijden bij de kop van de 

Rijksstraatweg, terwijl dat 

 De Maa  Nee 



afgelopen weekend zou zijn 

opgelost. 

 


